
29 november 2022 

 

Uitnodiging Algemene Ledenvergadering 

 

Geacht Stylos-lid, 

 

Graag nodigen wij jou uit voor de Algemene Ledenvergadering op dinsdag 29 november. Je bent van harte 

welkom vanaf 19:00 uur, waarna de vergadering om 19:30 uur zal beginnen. 

De definitieve agenda voor deze vergadering ziet er als volgt uit: 

1. Opening  

19:49 

 

2. Goedkeuren agenda 

Goedgekeurd 

 

3. Goedkeuren notulen 

Goedgekeurd 

 

4. Mededelingen 

Stijn Blom: ALV stempelkaart, neem hem elke ALV mee! 

 

5. Update Bestuur 129 

 

a. Actualiteiten 

Stijn Blom: We zitten dagelijks op het hok lekker hard aan het werk. Commissies en projectplannen zijn 

opgestard. Het begon met de constitutieborrel, waarna ons hok helemaal overhoop gehaald is. We 

hebben een 129 bonding gehad, een oud besturen diner, de dol dwaze besturen borrel. En een 

overdrachtsdiner met bestuur 128.  

 

Ook zijn er al meerdere evenementen geweeest: De commissie interesseborrel, Educoffee, AFFR excursie, 

Inhousedag sweco, Kroegentocht, commissievragen actie, jaarboek uitreiking, Motibo, Dutch design 

week, Fotografie workshop, hokmaaltijd, Stylosweekend, Bestuurs interesse borrels, Glow, 

Renovatieproject en de EWI excursie.  

 

Qua bestuurstaken zijn we bezig geweest met een commissie lunch in de bouwpub, onderwijs is bezig 

met Educational thinking en BK education orangeweek, het proces van de overdracht is begonnen. Ook 

hebben we al meerdere exposures gehad.  

 

b. Projectplannen 

CoCo vergroten 

Stijn Blom: Stylosweekend is net geweest en alle jaarlagen waren mee, een groot succes! Daarnaast is de 

eerste brainstorm voor het grote evenement begonnen! 

 

Motibo’s 

Merel Huizen: De eerste Motibo was erg geslaag, ging samen met themabekendmaking van 

stylosweekend. In de toekomst meer motobos die gericht zijn op lekker uitrusten en zullen zonder 

alcohol zijn.  

 

Overdrachtstemplate  

Pjotter Dekkers: voor commissies: documenteer goed wat je hebt gemist in de overdracht, dan nemen wij 

dit mee in het overdrachtstemplate.  

 

 

 



Pantheon 

Merel Huizen: Twee mensen van de pantheon// 128 zijn gebleven. Volgend half jaar weer 3 nieuwe 

mensen bij de commissie.  

 

Maatschappij  

Marit Smit: Pjotter en ik zijn bezig om de plannen op te starten. Voor nu zijn we druk bezig met 

brainstormen.  

 

Welzijn  

Lotte van der Horst: We zijn hard bezig met de welzijnsweek. Elke dag staat in thema van een ander soort 

welzijn. Tijdens de week zullen verschillende lezingen en workshops worden gegeven in de pauzes. Op 

woensdag avond zal er een collegetour zijn met Marissa van der Sluis.  

 

Gesprek Docent en Student 

Lotte van der Horst: De eerste plannen zijn vastgestend, nu hebben we contact met de faculteit hoe we 

het willen uitvoeren.  

 

Inclusiviteit 

Lotte van der Horst: Pjotter en ik zitten in de MOVE ambasadeurs raad. Ze houden zich bezig met 

kansgelijkheid. Meer informatie volgt.  

 

CO2 reduceren  

Pjotter Dekkers: we zijn bezig met het maken van templates in excel, voor bestuur en commissie. Hierin 

kan je informatie invullen. Het doel is dat elke commissie dit invult en zo de CO2 kunnen reduceren en 

duurzamer kunnen zijn. Dit template komt waarschijnlijk voor de kerstvakantie.  

 

Symposium  

Aafke Simonides: Er komt een symposium aan over wat je kan doen met je toekomst, na je bachelor 

bouwkunde.   

 

Verdiepende workshops  

Marit Smit: We zijn druk bezig met verdiepende workshops voor elke commissie. Er is een fotografie 

workshop voor de camera crew geweest. Binnenkort komt er een layout workshop voor Jaarboek, 

Pantheon en commissarisen promo.  

 

Hokmaaltijden  

Max de Groot: De eerste hokmaaltijd is geweest, grote opkomst en goedkoper. Voor volgende keer gaan 

we kijken naar een lunch.  

 

Stylos App  

Marit Smit: Voor de Stylos app zijn we aan het brainstormen wat we er nog meer mee willen. Voor nu 

hebben we gebruik gemaakt van de Push Meldingen. Als je leuke concepten hebt voor de stylos app laat 

het ons vooral weten! 

 

Alternatieve Promo  

Marit Smit: Tijdens de Functieworkshop van promo is hierop in gegaan. De verschillende opties en 

voorbeelden zullen ook op de website komen. Daarnaast is er een aanvraag formulier voor ludieke acties, 

als je deze op de faculteit wilt doen.  

 

Fysieke evementen kalender  

Pjotter Dekkers: Op papier is het nu getest, werkte erg goed. Paar kleine aanpassingen en dan naar de 

lezersnijder.  

 

Kunst & Cultuur  

Max de Groot: De commissie is super lekker bezig, excursie naar glow georganiseerd. Ook zijn we naar 

AFFT en DDW geweest. Binnenkort is de BKexpo, hier komen kunstwerken van bouwkunde studenten dus 

als je je eigenh kunst wil tentoonstellen meld je aan! 

 



Onderwijs plannen 

Aafke Simonides: we zijn bezig geweest met de promotie voor minors en masters. Daarnaast is de eerste 

Educoffee geweest waarbij we input van studenten over het onderwijs hebben gevraagd.  

 

c. Initiatieven 

David van der Peijl: er is een nieuwe podcast over Smart cities. Ga het vooral luisteren. We horen graag 

van jullie wat je ervan vind en wat je nog meer wil horen! 

 

Pauze  

20:29 

 

6. Commissie update 

a. CoCo: Stylosweekend 

Pien Zagt: We hebben met de coco een super leuk weekend georganiseerd. We hebben enorm veel leuke 

activiteiten gedaan. Ik wil iedereen bedanken die erbij was. De foto’s staan op de filckr voor als je ze wil 

zien! 

 

b. Exploitatie SteeOwee 128 

Pim Recourt: Aller eerst de inkomsten. De deelnemers prijs was een stuk hoger dan de jaren ervoor dit 

komt door gestegen kosten, Acquisitie doel is gehaald en zelfs overheen gegaan. Lekker veel munten 

verkocht en verbruikt. De snacks verkoop liep ook erg lekker. Voor mentoren 15 euro betaald, deze zal 

niet meer worden afgeschreven aangezien er winst is gedraaid.  

 

Uitgaven kant: deze is heel groot, vooral naar de locatie bij X. In 2019 is er 4000 dit jaar 5800 euro 

gedronken. Pakket t-shirts waren minder duurzaam en duurder. Er was te weinig olijfolie, zijn we niet aan 

ten onder gegaan. Qua feesten was de silent disco het duurste. Was een erg groot succes. 35 euro winst, 

0,1 procent. Zijn er verder nog vragen?  

 

7. Stemming jaarbegroting ‘22/’23 

Merel Huizen: hij lijkt best op de concept begroting, de faculteits bijdrage is iets lager dan vorig jaar. 

Acquisitie doel is 14000. De wijziging van de statuten is in 127 gereserveerd, zal dit jaar gebruikt worden 

om de statuten te wijzigen.  

 

Uitgaven: Commissies, pantheon heeft meer geld voor duurdere papier kosten en om het een oppepper 

te geven, Kunst & cultuur gaat ook een deel heen om een soort start bedrag te hebben. CoCo en Dies 

krijgen ook meer geld, CoCo gaat een feest organiseren 300 extra. Ook de Dies wordt groter aangepakt, 

zij krijgen 800. Verenigingskosten: Auto wordt duurder door duurdere benzine, Website en software is 

groter. De appkosten zitten hierbij. Kennismakingskosten zijn groter voor de commissie workshops. 

Onderaan de streep kom je uit op een onverzien van 5.4 procent.  

 

Marit Smit: Dan gaan we nu stemmen over de begroting.  

63 stemmen Voor  

0 stemmen Tegen  

0 stemmen Blanco 

 

Eerste jaars adviserende stem 

23 stemmen voor 

0 stemmen tegen 

1 stem blanco  

 

Begroting is goedgekeurd.  

 

8. Inputmoment  

Wat zou je van stylos verwachten als almuni? 

Pien Zagt: updates over de vereniging, over prjoectplannen. 

Aafke Simonides: in wat voor vormzou je dat willen ontvangen? 

Pien Zagt: een mail, je zou het kunnen koppelen aan de alv’s. 

Denise Croes: Een update wat is er het laatste kwartaal gebeurt is leuk.  



Pjotter Dekkers: nog een keer samen komen staat er ook tussen. Denken jullie dat je daar over 20 jaar 

nog zin in hebt? 

Mirte Giethoorn: het lijkt me leuk als je actief bent geweest om een reunie met je commissie genoten.  

Christel Kujit: Evenementen die ook voor oud stylos leden open zijn.  

 

Wat vind je van de nieuwe titels van de onderwijsjes? 

Ben Vierkant: Misschien kan het wat duidelijker zijn wat het verschil is tussen jullie taken qua onderwijs? 

Lotte van der Horst: wij zijn samen verantwoordelijk voor onderwijs algemeen. Dit zullen we samen 

bespreken en kijken wie wat oppakt.   

Sharice van der Schaaf: zijn de takenpakketten veranderd sinds vorig jaar? 

Lotte: We zijn beide verantwoordelijk voor onderwijs, hier is niet veel aan veranderd. Verder focus ik me 

daarnaast op het welzijn van studenten en aafke op de orientatie van studenten.  

Sharice van der Schaaf: je zou voor master vragen naar beide kunnen komen?  

Lotte van der Horst: ja 

 

Wie heeft de stylos app al op zijn telefoon?  

60 mensen: ja 

5 mensen: ga ik nu doen 

5 mensen: Nee 

Denise Croes: zijn er dingen die alleen op de stylos app staan?  

Pjotter Dekkers: tot nu toe niet.  

Michelle Pals: staat de stylos app los van de website, ik ben van meening dat de stylos site wel veranderd 

kan worden.   

Pjotter Dekkers: goed dat je het aan geeft kom vooral langs met concepten.  

 

Wat vind je van de stylos app? 

Stijn Blom: Bk tinder is een hele leuke optie. 

Ben Vierkant: Als je hem op de dark modus hebt staan zijn somige letters niet leesbaar 

Stijn Blom: goed dat je het zegt, nemen we mee.  

 

Ben je bij de wellbeing Days? 

Sharice van der Schaaf: zijn er massages? 

Lotte van der horst: Nee dit keer niet.  

 

Stijn: is er nog meer input? 

Friso Kaljee: er is een tapje met oude tentammes die niet werkt. 

Lotte van der Horst: Aafke en ik zijn druk bezig met het onderwijs kopje op de website.  

Wessel Visser: Kun je als alumni bij een stylos linkedin groep? 

Stijn Blom: er is een alumni linked in groep.  

 

Pauze  

21:06 

 

9. Presentatie en installatie commissies 2022/2023 

 

10. Wat verder ter tafel komt 

Mirte Giethoorn: Bij Goldband links vooraan staan allemaal! 

Pien Zagt: Wordt de camera crew niet ingeslagen? 

Stijn Blom: goed dat je het zegt, jullie mogen allemaal nog even naar voren komen! 

Wessel Visser: BeReal tijd! 

 

 

 

 



11. Rondvraag 

Maxim Kashirsky: Mogen wij zien hoe pjotter een oorbel krijgt? 

Pjotter Dekkers: De stemming moet moet unaniem zijn 

Guido Lanting: Wanneer komen de commissies online? 

Stijn Blom: als de AVG is ondertekend, dat geberud tijden de commissie vergadering.  

 

12. Sluiting  

22:06  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marit Smit 

 

Secretaris van Bestuur 129 der D.B.S.G. Stylos 
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